



AIR KELANTAN SDN. BHD.
"Dan Kami Jadikan Tiap-Tiap Sesuatu yang Hidup dari Air"

**NOTIS GANGGUAN BEKALAN AIR KELANTAN
MELIBATKAN LOJI RAWATAN AIR MERBAU CHONDONG DI JAJAHAN MACHANG DAN PASIR PUTEH**

GANGGUAN BEKALAN AIR TELAH BERLAKU SEBAGAIMANA BERIKUT:

PUNCA GANGGUAN	Kerja-kerja kecemasan pembaikan pam HLP 690V ke Tangki Kobah
SUMBER TANGKI / LOJI RAWATAN AIR	Pengurangan pengeluaran bekalan air di Loji Rawatan Air (LRA) Merbau Chondong
JAJAHAN / KAWASAN TERLIBAT	<p>Kawasan dan kampung di jajahan Machang:</p> <p>Tangki Amboran: Blkg Hospital Machang, Cherodok, Taman Madani, Taman Mesra, Dataran Fajar, Taman Nuri, Kg Bakat, Jln Psr Puteh, Sg Hala, Taman Sri Makmur, Taman Sri Machang, Taman Sentosa Jaya, Kg Pdg Selising, Pdg Raja, Taman Damai, Perumahan PKINK, Lrg Abadi, Kg Cherang Bkt Tiu, Alor Mangkuk, Becah Beruk, Sg Mas, Pkl Durian, Kg Baka dan kawasan sekitarnya.</p> <p>Tangki Judah: Kg Banggol Judah, Air Belaga, Kg Belukar, Taman Alia, Dpn UITM, Sek.Keb Belukar, Msjd Belukar, Taman Animaz, Bechah Pulau dan sekitarnya.</p> <p>Sebahagian Zon Labok: Sebahagian Zon Labok, Banggol Cantik, Taman Bakti, sekitar MADU, Batu 23 dan perumahan YAMUD dan sekitarnya.</p> <p>Sebahagian Zon Selatan Machang: Kg Pek, Kemuchup, Batu 30 dan sekitarnya.</p> <p>Kawasan dan kampung di jajahan Pasir Puteh : Jerus, Pupoh, Selising, Bukit Abal, Kg Panggong, Banir Belikong, Kawasan Gaal, Sungai Petai, Tok Khamis, Bukit Yong, Jeram, Telipot, Gong Garu, Bukit Jawa, Wakaf Bunut, Kg Permatang Rambai, Kg bangkok Pak Esah, Kg Danan, Kedai Menanti, Kg Nara, Merkang, Bandar Baru Pasir Puteh, Kg Changol Pulas dan kawasan sekitarnya.</p>
TARIKH & WAKTU PENYELENGGARAAN	<p>Kerja-kerja pembaikan akan dijalankan oleh unit M&E bermula:</p> <p>04 Oktober 2019 (Jumaat) (Kerja-kerja bermula jam 4:00 Petang) dan dijangka selesai dalam tempoh 24 jam (Bekalan air akan pulih secara berperingkat selepas kerja-kerja pembaikan siap sepenuhnya)</p>
NASIHAT KEPADA PENGGUNA	<ul style="list-style-type: none">▪ Pengguna disaran berhemah menggunakan air.▪ Kesulitan amat dikesali▪ Untuk pertanyaan dan INFO hubungi PINTAS di talian 15777 dan whatapps 0195755777▪ Muat Turun Aplikasi MyAKSB yang baharu dan mudah melalui <i>google play store</i> dan IOS

**PUSAT INFORMASI DAN TALIAN ADUAN (PINTAS)
AIR KELANTAN SDN BHD**

Tarikh Hebahan: 04/10/ 2019